
 

 
RAADSVRAAG 

Nr: SV23-086 

Datum: 2 november 2023 

Vraag art. 38 

Indiener: Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard 

Onderwerp: zonnepanelen en bomenkap 

 

 

Toelichting bij en doel van de vragen: 

Huiseigenaren met zonnepanelen proberen op veel plekken, ook in de Krimpenerwaard, van bomen 
af te komen, omdat die met hun schaduw de stroomopbrengst verlagen. Veel gemeenten ontvangen 
tientallen kapaanvragen. Overal krijgen inwoners echter nul op het rekest. Gemeenten wijzen op het 
belang van bomen in een opwarmend klimaat. De bomen dragen bij aan de leefbaarheid van de 
wijken en buurten. Ze gaan hittestress tegen en nemen CO2 op, naast de cultuurhistorische waarde. 
Rechters stellen de gemeenten vrijwel altijd in het gelijk, zeker als de boom er al staat voor de 
zonnepanelen worden geplaatst. Het maatschappelijke belang weegt zoveel zwaarder dan het 
individuele belang van de huiseigenaar. 
In sommige gemeenten nemen inwoners hier geen genoegen mee en snoeien zelf de bomen illegaal 
of bomen worden vergiftigd. Ook in onze gemeente zijn geluiden te horen om kapvergunningen aan 
te vragen. 

Vragen en antwoorden: 

1. Heeft de gemeente Krimpenerwaard aanvragen ontvangen om bomen te kappen of te 
kandelaberen in verband met de opbrengst van zonnepanelen? 

Er zijn afgelopen jaar 2 verzoeken ontvangen met betrekking tot het snoeien of kappen van bomen in 
verband met de opbrengst van zonnepanelen. 
 
2. Zo ja, om hoeveel kapaanvragen gaat het en hoeveel aanvragen worden toegekend? 

Het gaat om 2 verzoeken. De ene betrof snoei, de ander kap. Geen van de verzoeken is toegekend. 
 
3. Wat is het beleid van de gemeente bij dergelijke aanvragen 

Bij ieder verzoek tot ingrijpende snoei of kap van gemeentelijke bomen, wordt de beslisboom uit het 
bomenbeheerplan gehanteerd. Uitgangspunt hierin is dat het algemeen belang van bomen groter is 
dan het individuele belang van zonnepanelen. 
 
4. Zijn bij ons gevallen bekend van vernieling van bomen of illegale snoei i.v.m. de 
zonnepanelen? 

Nee, die zijn ons niet bekend. 
 
5. Hoe gaat de gemeente daar mee om? 

Dat is nog niet voorgekomen. Indien wel, dan wordt zo mogelijk de bestuursrechtelijke procedure 
gevolgd. 

 



 

Ondertekening college: 

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris, de burgemeester, 

J. Hennip P.J. Bouvy-Koene 




